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gradonačelnika grada Senja na prozivke g. Sanjina 
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Poštovani g. Rukavina, 

 

prije svega, drago mi je da ste se konačno, nakon dva tjedna kampanje javili priopćenjem, i to 

objavljenim pod okriljem noći, predzadnjeg dana kampanje. Psiholozi bi takav Vaš potez 

vjerojatno okarakterizirali kao nedostatak hrabrosti i prisutstvom panike. Ja se ne skrivam u 

mraku, te Vam drage volje odgovaram na Vašu reakciju objavljenu na portalu Lika Online, 

18. svibnja 2017. godine te na portalu Senjska bura objavljenom 19. svibnja 2017. godine. 

Podsjećam Vas da sam na početku kampanje pozvao sve moje protukandidate na javno 

sučeljavanje. Niste se javili, g. Rukavina, i na građanima je da ocijene tko se zapravo skriva i 

tko bjeţi od interesa javnosti. 

 

Kaţete da ste pročitali moj intervju u Novom listu i na portalu Senjska bura 17. svibnja ove 

godine. Točno je da sam toga dana dao intervju Novom listu, ali je netočno da sam intervju 

dao portalu Senjska bura istoga dana. Senjska bura objavila je tekst 18. svibnja o velebnom 

predizbornom skupu kojeg sam odrţao u senjskom Domu kulture tako da kad pišete 

priopćenja, pokušajte se drţati točnih činjenica. 

 

U svom izlaganju ponovno spominjete g. Berislava Grţanića. Izgleda da Vam je čovjek stalna 

opsesija. Ja ću Vas samo podsjetiti da je g. Berislav Grţanić na prošlim izborima izabran u 

Gradsko vijeće kao drugi na listi koalicije predvođene HDZ-om. Na poloţaj predsjednika 

Gradskog vijeća izabrali su ga, između ostalih i vijećnici Vaše stranke. Prema tome, ako je g. 

Grţanić djelovao "destruktivno" kako navodite, onda dio krivice leţi i na Vašoj stranci. 

 

Dalje, navodite tko je sve na mojoj listi i na nizak način prozivate ljude. Ja ljude na Vašoj listi 

nisam analizirao niti provjeravao tko je kome prijatelj ili član obitelji. Zakonom je propisano 

tko sve moţe, a tko ne moţe biti na listi za Gradsko vijeće. Vjerujem da je i na Vašoj listi sve 

bilo po zakonu. Također vjerujem da se i na Vašoj listi nalaze časni i pošteni ljudi i ne pada 

mi na pamet prozivati ih i blatiti. Takav način prepuštam Vama koji je Vama svojstven, a to 

znaju i svi oni građani koji su mi se osobno javljali, pritisnuti teretom ucjena i prijetnji 

posljednjih dana. 

 

Aludirate da iza mene stoji "mentor". Iza mene stoje mladi i iskusni ljudi koji svome gradu 

ţele dobro. Što je najvaţnije, iza mene stoje građani ovoga grada koji mi u sve većem broju 

prilaze.  

 

Govorite da "paušalno" govorim o sredstvima utrošenim za Dom umirovljenika u Senju. 

Točno je da sam čuo za iznos o kojem sam govorio, ali pošto se dokumenti o tome skrivaju 

kao zmija noge, mogu govoriti samo o onom što sam čuo. Ako govorim netočno, demantirajte 

me dokumentima. Budite transparentni, g. Rukavina i recite građanima sve o izgradnji Doma 

umirovljenika u Senju. 

 



Analizirate moju kandidaturu, ljude na listi i prikupljanje potpisa za moju kandidaturu. Opet 

se bavite drugima. Točno je da sam bio u Americi u danima koji su prethodili kampanji. Bio 

sam na stručnom kongresu na koji odlazim svake godine i na kojem sudjeluju najbolji 

kardiokirurzi iz cijelog svijeta. Cijeli ţivot se obrazujem i učim jer smatram da samo znanjem 

moţemo stvoriti prosperitet. Prije puta u Ameriku stvorio sam sve preduvjete kako bih mogao 

predati kandidaturu za gradonačelnika i Gradsko vijeće i izabrao tim ljudi koji će sa mnom 

voditi grad u budućnosti. Za ozbiljne stvari treba imati dobar tim. Potpise su moji suradnici 

prikupili potpuno transparentno i uz najveće standarde zaštite osobnih podataka. Potpisi za 

moju kandidaturu nisu se skupljali po gradskim poduzećima, uz ucjene i prijetnje, prisilom i 

maltretiranjem gradskih sluţbenika. 

 

Spominjete moga oca dr. Damira Medveda. Ja sam ponosan što je dr. Damir Medved moj 

otac. Građani Senja znaju koliku je energiju moj otac ulagao za dobrobit grada Senja kao 

predsjednik Ţupanijske skupštine i za sve pacijente s područja grada Senja kao ravnatelj 

Doma zdravlja. U njegovo vrijeme grad je proţivljavao teške trenutke Domovinskog rata, te 

je u to vrijeme neprestano obilazio senjske vitezove na ličkom ratištu. Spominjati danas moga 

oca, u najmanju je ruku degutantno. S time prije svega pokazujete svoju političku nekulturu. 

 

Prozivate me za rušenje stoljetnih stabala u Aleju. Kako sam ja prije svega odgovoran čovjek 

koji ţeli baratati činjenicama, provjerio sam navode koje ste iznijeli te Vam donosim i 

dokumente koji su pravomoćni. Građevinsku dozvolu za radove na objektu po zahtjevu 

investitora potpisala je gospođa Katica Prpić, tada pročelnica Upravnog odjela za 

graditeljstvo, zaštitu okoliša i prirode te komunalnog gospodarstva Ličko - senjske ţupanije 

kojoj ste u to vrijeme bili nadređeni upravo Vi, g. Rukavina, kao zamjenik ţupana, a danas 

drţavne tajnice u Ministarstvu graditeljstva i prostornog uređenja.  

 

Potvrdu o radovima na temelju dobivene građevinske dozvole potpisao je g. Darko Nekić, 

tada gradonačelnik grada Senja, a danas drţavni tajnik u Ministarstvu uprave. 

 

Potvrdu o uklanjanju raslinja u Aleju potpisao je g. Bruno Brozičević, direktor Gradskog 

komunalnog poduzeća d.o.o. u Senju čiji radnici su uklanjanje i izvršili.  

 

Sve dokumente prilaţem ovom tekstu. 

 

Svim ovim ljudima kao i Vama, zajedničko je jedno. Svi su istaknuti članovi HDZ-a na 

gradskoj, ţupanijskoj i nacionalnoj razini. 

 

Nije mi jasno kakve veze ja imam s ovim slučajem, ali uvidom u dokumentaciju vidim da je 

sve učinjeno po zakonu. Također, u dokumentaciji ste mogli pročitati kako se investitoru 

nalaţe da stabla ponovno posadi i vrati sve u prvobitno stanje. Vjerujem da će tako biti i 

učinjeno, za razliku od mnogih drugih slučajeva gdje su se stoljetna stabla u Senju rušila zbog 

osobnih i stranačkih interesa, a malo koje je nanovo posađeno. Ili Vi moţda ţelite reći da su 

za rušenje stoljetnih stabala u Aleju odgovorni ljudi koji su potpisali sve dozvole i potvrde, 

svi redom članovi HDZ-a? Vašom analogijom razmišljanja mogli bismo reći da je za rušenje 

stabala odgovoran HDZ. 

 

Drago mi je da ste sebe prepoznali u mojim navodima iako Vas izrijekom nisam spomenuo. 

Ali s obzirom da ste se osjetili prozvanim, izgleda da nisam bio daleko od istine. Znam da 

stanujete u Svetom Jurju pa bi bilo dobro da kaţete svojim sumještanima što ste kao doţupan 



u četverogodišnjem mandatu napravili za Sveti Juraj. U svojoj kampanji obišao sam i Sveti 

Juraj. G. Rukavina, očekivao sam puno više. 

 

Pozivate me da javno kaţem hoću li gradonačelničku funkciju obavljati profesionalno. To 

sam više puta javno rekao. Sva sreća da na svom poslu imam odličan tim kolega koje sam 

mentorirao i koji su spremni preuzeti sve zahtjevne zadaće kako bih se mogao posvetiti 

revitalizaciji grada Senja uništenog stranačkim interesima. Sigurno neću postupiti kao Vi kada 

ste se zaposlili kao turistički inspektor i počeli volonterski obavljati duţnost doţupana. Nije li 

to bilo svjesno varanje birača jer ste najprije postali doţupan, a tek onda turistički inspektor? 

Na koji posao sada planirate otići ako postanete gradonačelnik grada Senja? Vidite g. 

Rukavina, meni ne treba funkcija gradonačelnika kako bih pobjegao na neki novi posao. Ja 

sam u svom ţivotu postigao sve što sam htio zahvaljujući trudu i zalaganju. Sada tu energiju 

ţelim uloţiti u razvoj grada Senja. 

 

I za kraj, spominjete MOST, iako moja lista nema nikakve veze s MOST-om, osim što je 

MOST načelno podrţao sve nezavisne liste u Republici Hrvatskoj. Moţda ste samo uplašeni 

anketama koje pokazuju da gubite izbore u Senju?  

 

I recite za kraj, tko je Vaš politički mentor, g. Rukavina? Je li to dr. Darko Milinović ili netko 

drugi? Mislim da građani Senja imaju to pravo znati. 

 

Ţelim Vam svako dobro. 

 

Dr. Igor Medved, budući gradonačelnik grada Senja 
 


